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Referat fra bestyrelsesmøder onsdag den 4. april 2018 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 

 

 
Dagsorden og referat 

Deltagere: Henrik (211), Hans (199), Siff (113),  Hans Henrik (89), John (66), Mikkel (126), Erling 

(85) og Bente (74). Afbud fra Peter (195), Aiko (104) og Trine (145). Mødet blev holdt i 

Hyldemosen 46. 

1. Valg af referent – Erling (85) valgt. 

2. Godkendelse af sidste referat fra 6. marts 2018 – godkendt. 

3. Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager: Et nyt drivhus er 

anmeldt iht. råderetskataloget. Klage over parkering ved 71 besvares af ejd.kt. 

Parkeringsudvalget behandler spørgsmålet om parkering af trailere i bebyggelsen. 

Bestyrelsen fastholder, at overdækning af terrassen ved 97 ikke er godkendt, hvorfor den 

skal fjernes. Ejd.kt. besvarer henvendelsen med frist for nedtagning. Fejl og mangler fra 

renoveringen skal fortsat sendes til ejd.kt., der så kan sende dem videre.     

4. Mosen mellem Egekrogen og Sortemosevej 153-163: Ejerforeningen i Egekrogen har 

kontaktet Mikkel (146) om beskæring af piletræerne og om den høje vandstand. Sænkning 

af vandstanden skal godkendes af Herlev Kommune. Mikkel (146) og Erling (85) vil gerne 

deltage i møde  med Egekrogens bestyrelse. 

5. Belysningen: Der er sat 4 prøver på lamper op på Sortemosevej ud for 139 og ved 

indkørslen til klynge 6. Der er aftalt nyt møde, hvor valg og placering skal diskuteres. Der 

tages også hensyn til ny parkering og mulighed for at lægge fibernet samtidig med 

nedgravning af de nye kabler.  

6. Jubilæumsfesten: Planlægningen er godt igang og mange er involveret. Næste møde holdes 

søndag den 8. april. 

7. To-Do liste: Gennemgået. Der skal følges op på klager over rotter i de lave huse og i den 

indblæste isolering mellem husene.  

8. Mose-, KAB- og organisationsmøder: Ingen 

9. Eventuelt: Bestyrelsen diskuterede  håndteringen af problemerne med udskiftning af 

vandmålere og hjælper gerne ejd.kt. med en mere hurtig og professionel reaktion.  


